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Protokół Nr 43 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 25 września 2023 roku 

 

Przewodnicząca Komisji Renata Pawłowska prowadziła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Powitała członków Komisji i mieszkańców Milanówka.  

Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 

Komisja odbyła się w dniu 25 września 2023 r. (poniedziałek) o godz. 16:30 w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka 
przy ul. Kościuszki 45. 
 
Skład Komisji: 

Przewodnicząca Komisji Renata Pawłowska 

Karolina Werczyńska 

Radny Krzysztof Ołpiński nb 

 
Porządek obrad Komisji: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji: 
a) wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Miast-Ogrodów z dnia 21.07.2023 r. (zarejestrowany pod numerem 7321.2023) 
w sprawie usunięcia śmieci i gruzu przy działce ew. nr 81, obręb 06–02 w Milanówku przy ul. Okólnej; 
b) petycja Pani […] z dnia 5.09.2023 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 8.09.2023 r. zarejestrowana pod numerem 
8788.2023) w sprawie utworzenia Gminnej Straży Energetycznej. 
 
Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, przyjęła porządek obrad bez zmian.  
Renata Pawłowska - za, Karolina Werczyńska - za, Krzysztof Olpiński nb. 
 
Ad 2. 
Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji: 
a) wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Miast-Ogrodów z dnia 21.07.2023 r. (zarejestrowany pod numerem 7321.2023) 
w sprawie usunięcia śmieci i gruzu przy działce ew. nr 81, obręb 06–02 w Milanówku przy ul. Okólnej. 
Przewodnicząca Komisji przybliżyła temat wniosku.  
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów złożyło wniosek dotyczący natychmiastowego usunięcia śmieci wysypanych na 
działce ew. nr 81, obręb 06–02 w Milanówku przy ul. Okólnej. Teren został zaśmiecony odpadami, które nie mogą 
stanowić nawet materiału budowlanego. Teren znajduje się w strefie ochrony konserwatorskiej. Naruszono przepisy 
ochrony środowiska. Budowa na tej małej działce, przy uprzednim zniszczeniu drzew i krzewów jest kontynuowana mimo 
deklaracji BMM o skutecznych działaniach w sprawie.  
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk podkreśliła, że nie ma nikogo z UM. Mieszkanka zapytała, czy 
jest odpowiedz na wniosek. 
Przewodnicząca Komisji przypuszcza, że ten wniosek został skierowany do BMM oraz do ROŚ i mógł być potraktowany, 
jako uzupełnienie poprzednich wniosków Stowarzyszenia. Ale takie okoliczności nie są radnej znane. 
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk podkreśliła, że nakaz rozbiórki obiektu i usunięcia śmietniska 
został wydany. Śmietnisko nadal znajduje się na tym terenie. Nie zostało nic usunięte. Obok 300-letniego dębu nadal 
znajduje się betonowa wylewka.  
Radny Piotr Napłoszek zapytał, jakich działań oczekuje mieszkanka od RMM. Rada nie jest organem wykonawczym.  
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk dowiedziała się, że po dwóch miesiącach ten wniosek przyszedł 
do KSWiP. Wniosek był kierowany do kilku podmiotów. Skoro wniosek jest procedowany to p. Krawczyk miała nadzieję, że 
uzyska formę realizacyjną. Jakie Komisja ma możliwości i kompetencje, skoro wprowadziła ten punkt pod obrady.  
Radny Piotr Napłoszek uważa, że żądanie w treści wniosku jest jasne. Dotyczy natychmiastowego usunięcia śmieci i gruzu.  
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk podkreśliła, że chodzi o podjęcie działań, które doprowadzą do 
tych czynności, aby to rozebrać. 
Radny Piotr Napłoszek też nie wie, w jakiej ma być to formule. Powinien rozebrać ten, kto to naniósł w tym miejscu. 
Powinno się go ustalić i obciążyć rozbiórką. Jeżeli nie jest to ustalone, to miasto musi wybrać własny podmiot.  
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk zaznaczyła, że chodzi o uratowanie 300-letniego dębu. Trzy 
miesiące temu nie było wylewki betonowej. Mieszkanka oczekuje od RMM skutecznych działań. Pani Krawczyk nie wie, na 
czym mają polegać. Sprawa ciągnie się od dwóch lat. Jest to kompromitująca sytuacja dla miasta.  
Radny Piotr Napłoszek podkreślił, że jest to zadanie z zakresu organu wykonawczego. Tylko BMM może zlecić w ramach 
kierowania UM, w ramach swoich obowiązków, dodatkowe środki na doprowadzenie tego terenu do stanu takiego, jak 
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być powinien. Burmistrz również zarządza nieruchomościami gminnymi. W tym wypadku RMM nie pozostaje nic innego 
jak przekazanie wniosku zgodnie z właściwością do BMM.  
Radna Renata Pawłowska podkreśliła, że zgodnie z przepisami prawa, jeżeli pismo jest wnioskiem to trafia pod obrady 
KSWiP. Komisja działa na podstawie przepisów prawa. Ten wniosek, który wpłynął, musi się znaleźć, jako przedmiot obrad 
i musi być procedowany.  
Zastępca Burmistrza Paulina Gawrońska podkreśliła, że omawiany teren na ul. Okólnej jest do uprzątnięcia. Jeżeli jest 
taka potrzeba, prace zostaną przyśpieszone. 
Radny Piotr Napłoszek zapytał, czy mieszkanka podtrzymuje, że jest to wniosek, czy nie jest. 
Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów Anna Krawczyk zaznaczyła, że to nie jest wniosek, tylko problem. Mieszkanka 
prosi o ustosunkowanie się do problemu.    
Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad i zakwalifikowanie tego tak jak mówiła  
p. Krawczyk oraz zajecie się problemem w zakresie RMM. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
 
b) petycja Pani […] z dnia 5.09.2023 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 8.09.2023 r. zarejestrowana pod numerem 
8788.2023) w sprawie utworzenia Gminnej Straży Energetycznej. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że jest to kolejna petycja, która wpłynęła do tutejszej gminy jest adresowana do 
wszystkich wójtów, burmistrzów. Przewodnicząca proponuje, aby tę petycję pozostawić bez rozpatrzenia z powodu wielu 
adresatów, choć spełnia wymogi petycji. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.  
 
 
Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

/-/ 

Radna Renata Pawłowska  

 

 

Protokołowała: 

/-/ 

Małgorzata Obwojska   

 


